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Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ingrid Dalén            Jan Lamby   

 

 

Närvarande: 

Ordförande Ingrid Dalén (HSO/FUB) 

Vice ordförande Jan Lamby (HSO/HRF) tom § 8 

Ledamöter Anna Källström (HSO/R) 

 Göran Gustafson(SRF) 

 Berit Hinderson (HSO/FHLIS)  

Inger Svedmyr 

(HSO/Elöverkänsligas förening) 

  Amir Amirriazi (DHR) 

 

Dessutom närvarade föredragande handläggare. 

  

   

§ 1 Fastställande av dagordning  

Efter tillägg under punkten Rapporter och Övriga frågor 

godkändes dagordningen.    

  

§ 2 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 12/2009 som lades till 

handlingarna. 

 

§ 3 Inkomna och utgående protokoll/skrivelser 

Anmäldes inkomna protokoll/minnesanteckningar vilka lades 

till handlingarna: 

Protokoll nr 9/2009 från trafik- och renhållningsnämndens 

handikappråd.  

Gemensam skrivelse från stadsbyggnadsnämndens och 

exploateringsnämndens samt trafik- och 

renhållningsnämndens och Stockholms parkerings 
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gemensamma handikappråd ang. hiss vid Södersjukhuset 

(bifogas protokollet) 

 

§ 4        Ärenden tagna på delegation 

Inga ärenden var tagna på delegation. 

   

§ 5         Exploateringsnämnden  

Ordföranden gick igenom dagordningen, tjänsteutlåtanden 

och protokollet från nämndens senaste möte. Ordföranden 

ansåg att något av principiellt intresse inte fanns att redovisa.   

 

§ 6     Förvaltningschefen Susanne Lindh presenterar sig och sin 

syn på kontorets fortsatta verksamhet och hur kontoret 

ska dra nytta av handikapprådet  

  

 Susanne Lindh presenterade sig och det uppdrag hon har på 

stadsbyggnadskontoret. 

   

 Efter en kort presentation av rådet så presenterade 

förvaltningschefen rådets nya kontaktperson Annette 

Ejermark. Hon ska ha ett ansvar för att samordna 

tillgänglighetsarbetet på kontoret. 

 

 Man beslöt att; 

 dagordning och protokoll från rådet ska skickas till 

Annette Ejermark 

 Annette ska bjudas in då rådet har principiella frågor att ta 

ställning till och är välkommen till rådets möten när hon 

så önskar 

 Annette hjälper rådet att vidarebefordra frågor och 

ärenden till rätt person. 

 

Förvaltningschefen summerade vad som bör göras på 

kontoret och där rådet ska ha ett aktivt deltagande; 

 en checklista för planärenden 

 insiktsutbildning för kontoret 

 översiktsplan och stadsutvecklingsområden 

 uppdatering av den nya byggnadsordningen 

 verksamhetsplanering  

 introduktion för nyanställda 

 

Förvaltningschefen framförde också att hon har för avsikt att 

komma och träffa rådet vid flera tillfällen under nästa år.  
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Rådets ledamöter var glada över att tillgänglighetsfrågorna 

har fått en plats i förvaltningens ledningsgrupp. 

 

Rådet tackade för att förvaltningschefen tagit sig tid att 

komma till rådet. 

 

 

§ 7 Utbyggnad av hotell inom Fastigheten Åkern 17  på 

Södermalm- slutredovisning 

  Föredragande: Monica Almquist, exploateringskontoret. 

   

  Monica Almquist föredrog helt kort ärendet. 

   

Då rådet besökte Clarion hotell upprättades en lång lista på 

bristande tillgänglighet i hela hotellbyggnaden.  

   

Monica Almquist informerade om att det som 

exploateringskontoret ansvarar för, såsom hiss och ramp, är 

åtgärdade. 

 

De övriga åtgärderna ansvarar stadsbyggnadskontoret för. 

Rådet önskar få en redovisning av vad som hänt i frågan 

från stadsbyggnadskontoret.  

   

 Rådet tackade för informationen. 

 

§ 8 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

Bulten 19, del av Södermalm 3:1 och 3:10 vid Hornstull i 

stadsdelen Södermalm, S-Dp 2007-36031-54  

Föredragande: Karl Gylje  

Svar senast 20 november 2009  

 

Ärendet bordlades eftersom handläggaren inte kunde 

närvara.  Rådet beslutade att ta ärendet på delegation. 

 

§ 9  Motion: Utbyggnad av tunnelbanan i 

Stockholmsregionen 

 Rådet hade ingen erinran mot förslaget. 

  

§ 10  Rapporter/Remisser 

  Ordföranden gick igenom: 

 Norra station - remissvar. Rådet konstaterade att den kritik 

som rådet framfört och det förslag till lösning av 

nivåskillnader inom området som rådet har lämnat inte har 

beaktats. 
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 Kommunstyrelsens handikappråds studiebesök  i det 

ombyggda Vällingby Centrum 

 Bostadsforum 2009.  

 Senaste mötet i Boverkets samrådsorgan med 

handikapprörelsen.  Vid mötet diskuterades bl.a. nya och 

skärpta regler i BBR för brand- och utrymningssäkerhet.  

Ett förslag kommer att gå ut på remiss i mitten av 

november för att träda i kraft den 1 januari 2011. Vid 

kommande möte kommer ljudmiljöaspekter att behandlas.    

     Boverkets uppdrag från regeringen att göra en översyn av  

     studenternas bostadssituation. 

   Handikappförbundens slutredovisning av projektet 

       Tillgängliga bostadsområden 

 Stockholms stads verksamhetsplan för 2010. 

 

 

Remisser som har inkommit till rådet: 

 Förbifart Stockholm. 

 Motion om studentbostäder. 

 Ny lokalisering för tekniska nämndhuset – 

inriktningsbeslut. 

 Namnet på hjärtat av Stockholm, Klara eller City Klara 

 Höghastighetsbanor 

 

Rådet beslutade att vice ordföranden ska svara på motionen 

om studentbostäder. 

 

§ 11 Övriga frågor 

 Genomgång av T2 för stadsbyggnadskontoret 

 Vid genomgång av T2 uppmärksammade rådet att 

bygglovavdelningen har fastställt principer för 

tillgängligheten under sommarens semestermånader. 

Rådet har inte sett materialet och än mindre fått lämna 

synpunkter, vilket rådet finner anmärkningsvärt. Rådet önskar 

få ta del av materialet snarast. 

 

                    Rådet är intresserat av att få delta i arbetet med att ta fram en  

metod för hur tillgänglighetsfrågorna ska komma in i ett tidigt 

skede i plan- och byggprocessen; arbetet har sin grund i ett 

uppdrag från fullmäktige i VP 2009.  

 

Jullunch 

Rådet börjar nästa möte med jullunch på restaurang 

Amaranten kl 11.30 den 1 december. 

          .  



   (5 ) 

 

5 

§ 12 Inbjudan till programsamråd för Akka 9,10 m m i 

stadsdelen Alvik och Traneberg 

Dnr 2009-10487-54 

Föredragande: Lovisa Kihlborg, White arkitektkontor AB 

Svar senast 17 november 2009  

Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta 

planprocessen: 

 

Rådet anser att utemiljön måste förbättras bl. a. med ett 

komplement av ramper med rätt lutning inom området. 

 

Planprogrammet bör omfatta hela parkeringssituationen i 

området, t.ex. måste angöringen till vårdcentralen förbättras. 

 

Tillgängligheten vid Tranebergsvägen och skolan måste 

lösas. 

 

Rådet anser att magnetfälten från tunnelbanan och från 

ställverket ligger oroväckande nära bebyggelse och bör därför 

utredas vidare. 

 

Rådet tackade för informationen. 

 

 

Mötet avslutades kl. 16.30 

  

 

Vid protokollet 

 

 

 Anita Westergren 
 

 

 


